
PROTOKÓŁ NR 25/12

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej,

które odbyło się 23 lutego 2012 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00, a zakończyło o 18:10.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Teresa Szczepańska,

3. Zofia Ujma,

4. Adam Bierowski,

5. Artur Wrona.

Nieobecni usprawiedliwieni: Kamila Pietraszek, Mariusz Kubiak, Paweł Pituch.

Zaproszone osoby:

5. Andrzej Machnica,

6. Zbigniew Mazurak,

7. Anna Król,

8. Krzysztof Bizunowicz.

Porządek obrad:

1. Otwarcie i przedstawienie porządku obrad.

2. Dyskusja i opinia nad projektem uchwały w sprawie ustalenia górnej stawki opłaty za wywóz 

nieczystości stałych. 

3. Opinia uchwały  w sprawie wyrażenia zgody na rzecz najemców budynku mieszkalnego o 

jednym lokalu mieszkalnym przy ul. 1-Go Maja 96. 

4. Sprawy różne. 

Ad. 1 Posiedzenie otworzyła i przedstawiła porządek obrad przewodnicząca K.G.K. P. Anna Klepacz. 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

Ad. 2 Projekt uchwały z inicjatywy grupy radnych odczytała P. Klepacz. W projekcie zaznaczona jest 

górna kwota opłaty za wywóz nieczystości stałych (śmieci) w wysokości 12 zł. Przewodnicząca poprosiła Pana 

Bizunowicza o odniesienie się do treści zawartej w projekcie.

Przedstawiciel  BIM-u zwrócił  uwagę  na  zapis  o  selektywnej  zbiórce  odpadów  której  BIM generalnie  nie  

prowadzi, selekcją zajmuje się Związek Gmin Karkonoskich.

P. Bizunowicz wyjaśnił również że w obowiązującej obecnie cenie tj. 15,30 miesięcznie zawarte jest umową 

wypróżnianie pojemników cztery razy w miesiącu, co stanowi 3,50 zł za jeden pojemnik (kubeł), podczas gdy  

inna firma w Mysłakowicach z 9 zł miesięcznie opróżnia pojemniki dwa razy w miesiącu. Tak więc złudna jest  

ta niższa cena w porównaniu ceny jednostkowej „za kubeł”. 

Radca Prawny P. Król nie miała uwag do projektu uchwały pod względem prawnym, potwierdziła że podobne 
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uchwały mają wszystkie ościenne gminy, niezrozumiałym i nieuzasadnionym jest natomiast fakt o kwocie 12 

zł.

Skąd taka a nie inna kwota? Ponieważ na posiedzeniu brak było projektodawczyni tej uchwały (z przyczyny 

obiektywnej) nie było komu wyjaśnić tej wysokości kwoty.

P. Król zaznaczyła również że nawet gdyby uchwała została przyjęta to funkcjonowałaby bardzo krótko (kilka 

miesięcy), gdyż w związku z Ustawą Rządową która weszła w życie od 01.01.2012 r. będą trwały prace nad 

uchwałami.

Radna Z. Ujma wyjaśniała, że w rozmowie z projektodawczynią P. Pietraszek, P. Kamila wyjaśniła że kwotę 12 

zł obliczyła jako średnią z gmin ościennych. Głównym zaś motywem stworzenia projektu tej uchwały był brak 

tego typu aktu prawnego w Gminie Kowary.

Pani  Król  podkreśliła  że  w  związku  z  Ustawą,  na  każdej  gminie  ciążyć  będzie  obowiązek  zajęcia  się 

problemem śmieciowym i niezbędnym będzie podjęcie szeregu uchwał z tym związanych, a wszystkie gminy 

ościenne mają tego typu uchwały. 

Ad.  3  Odnośnie  projektu  o  zbyciu  na  rzecz  najemcy  lokalu  w  budynku  1-Go  Maja  96,  komisja 

jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie projekt.

 

Ad.  4 W  sprawach  różnych  dyskutowano  jeszcze  o  czystości  w  mieście  i  projekcie  uchwały 

„śmieciowej”.

Wnioski Komisji:

1. K.G.K. nie zajęła stanowiska odnośnie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawki górnej opłaty  

za wywóz nieczystości stałych ze względu na brak uzasadnienia wysokości stawki.   

2. K.G.K. pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zbycia budynku, w którym mieści się 

jeden lokal mieszkalny przy ul. 1-Go Maja 96.

Protokołowała:                                                                                                                    Przewodnicząca

Zofia Ujma                                                                                                          Komisji Gospodarki Komunalnej 
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